
 
PEDAGO RY  
HALLITUKSEN KOKOUS 1/25  
 
Aika:  10.1.2025 klo 16:15 
Paikka:  Kokoustila Lyhty 

Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä 
 

Läsnä:  Veera Hynninen 
  Maria Malinen 
  Olivia Haataja 
  Saara Nurro 
  Matilda Hell 
  Leevi Henna 
  Janne Rajamäki 
  Eero Kokkarinen  
  Elisa Ruoppa 
  Aapo Nikula 
  Annastiina Sahlberg 
  Linnea Jylhä 
  Siiri Nissinen 
  Siiri Lampinen 
 
 

1. Kokouksen avaus 
 
Veera Hynninen avasi kokouksen ajassa 16.15.  
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen  
 
Esitetään lisättäväksi kohtaan 
 
5.3. Uusi vuosijuhlaedustusmaksusysteemi 
5.4. Suomen Luokanopettajat ry koulutuspäivä 8.2. 
5.5. Suomen Luokanopettajat ry 50-vuotisiltajuhla 8.2. 
5.6. Kapproadressi 
19.6. Kylpylätapahtuma Stimulus Ry:n kanssa 12.2. 
 
Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestyksenä. 

 



4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
 
Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Olivia Haataja ja Eero Kokkarinen. 
 

 Pöytäkirjan tarkastajia varten on tehty tiedosto, joka löytyy Drivestä.  
 

5. Hallinto 
 
5.1. Puheenjohtajiston terveiset 

 
Veera Hynninen muistutti, että kyseessä on ensimmäinen kokous, joten ei 
stressiä ja otetaan harjoittelun kannalta. 
 
Veera Hynninen jakoi hallituspaidat hallituslaisille.  
 
Puheenjohtajiston kanssa tullaan käymään “starttipulinat” eli jokaisen 
hallituslaisen kanssa käydään yksittäin läpi ajatuksia tulevasta 
hallituskaudesta.  
 
Puheenjohtajisto ohjeisti Pedagon kalenterin käytöstä, miten esimerkiksi 
tapahtumat tulee merkitä kalenteriin sekä muistutti sähköpostien 
allekirjoituksesta. 
 

5.2. Hallituksen pöhinät 
 

5.2.1. Kasvishallitusten sitsit 16.1. 
 
Kaikki Pedagon hallituslaiset ilmoittautuneet sitseille ja muistakin 
kasvishallituksista tulossa hyvin porukkaa.  
 

5.2.2. JYYn järjestöseminaari 17.-18.1.  
 
Varmistettiin onko kaikki paikalle pääsevät ilmoittautuneet ja kaikki 
siltä osin kunnossa.  
 
Veera Hynninen suositteli osallistumaan, sillä seminaari sisältää paljon 
hyödyllisiä koulutuksia. Niille, jotka ei pääse osallistumaan, 
koulutusmateriaalit tulevat saataville ja ne kannattaa käydä ajatuksella 
läpi.  
 

5.2.3. Tammikuun tapaamiset 
 
10.1. Hallituksen kokouksen jälkeen hengailu. 
 



14.1. klo 16.15 YTI, eli yhteisen työskentelyn ilta, tilassa @C411. 
 
Tammikuussa vielä toinen YTI ja OTI = omatoimisen työskentelyn 
ilta, mutta keskustellaan vielä päivistä. YTI mahdollisesti 20.1. ja OTI 
28.1. 
 

5.3. Uusi vuosijuhlaedsutusmaksusysteemi  
 
Viime vuonna jo keskustelu maksusysteemin muutoksesta ja tämä on 
huomioitu talousarviossa. Talousarvio mahdollistaa yhden käynnin 
/hallituslainen. Veera Hynninen ehdotti, että ensimmäisellä edustuskerralla 
hyvitetään 75% lipun hinnasta, jos vuosijuhlat ovat Jyväskylässä ja 100% 
lipun hinnasta, jos vuosijuhlat ovat toisella paikkakunnalla. Viime vuonna 
hyvitys ollut molemmissa tapauksissa 50% lipun hinnasta.  
 
Toisista edustuskerroista voidaan neuvotella, jos ei ole halukkaita 
ensimmäisen edustuskerran lähtijöitä. Mikäli hallituslaisia on yksi halukas 
edustaja, voidaan etsiä muista luottamustoimijoista (FTK, tutorit, toimarit) 
toinen edustaja. Muuten ei edusteta kyseisillä vujuilla. 
 
Käytiin myös keskustelua siitä, missä järjestyksessä lähdetään kyselemään 
muista luottamustoimijoista halukkaita edustajia. Aapo Nikula ehdotti, että 
fuksitoimikunta voisi olla ensisijainen, sillä FTK on päättävä toimija. Eero 
Kokkarinen ehdotti, mikäli luottamustoimijoista ei löydy ketään halukasta niin 
voisiko muista järjestöaktiiveista kysyä. Saara Nurro kuitenkin toi esille, että 
tämä ei välttämättä olisi tasapuolista jäsenistöä kohtaan.  
 
Päädyttiin siihen, että mikäli hallituksesta eikä muista luottamustoimijoista ole 
halukkaita lähtijöitä niin sitten ei edusteta kyseisillä vuosijuhlilla. 
 

5.4. Suomen Luokanopettajat ry koulutuspäivä 8.2.  
 
 Suomen Luokanopettajat ry:n koulutuspäivä tulossa 8.2. ja he ovat laittaneet  
 seuraavanlaisen viestin:  

 
“Kysynkin nyt teiltä, olisiko teidän kauttanne mahdollista saada muutamaa 
opiskelijaa koulutuspäivän aikana osallistumaan tapahtuman järjestelyihin 
(esim. Aamun ilmoittautumiseen ja opastamisiin). Jotain 
korvausta/sponsorointia voimme suunnitella Pedagolle tämän tiimoilta. 
Kyseiset tapahtuman apukädet taas saisivat osallistua päivän aikana 
pajoihin/luennolle.” 
 
Veera Hynninen nosti esille, että heidän kanssa on alettu tiivistämään 
yhteistyötä viime vuoden aikana ja saataisiin jotain korvausta. Koulutuspäivä 



järjestetään Jyväskylässä. Saara Nurro mainitsi, että koulutuspäivä menee 
päällekkäin Oulussa olevan SOOLin järjestökurssin kanssa. Vielä ei ketään 
halukkaita, joten jätetään hautumaan ja palataan asiaan. 
 

5.5. Suomen Luokanopettajat ry 50-vuotisiltajuhla 8.2. 
 
 Koulutuspäivään liittyen Suomen Luokanopettajat ry:n 50-vuotisiltajuhla  
 myös 8.2., oppimiskeskus Valterissa.  
 
 Palataan tähän myös myöhemmin.  

 
5.6. Kapproadressi  

 
Ynnä ry ottanut yhteyttä ja kysynyt haluammeko allekirjoittaa adressin 
Kauppakadun approihin liittyen. Adressi käsittelee kapprojen lipunmyynnin 
käytänteitä, jotka laittavat taloudellisen vastuun lipunmyynnistä 
ainejärjestöille Kauppakadun aprrojen toimikunnan sijaan.  
 
Olivia Haatajalla ei ole tarkkoja lukuja, mutta Pedagolle on myös tullut 
tappiota Kapprojen lipunmyynnistä. Janne Rajamäki oli allekirjoittamisen 
puolesta yhteisen hyvän kannalta, vaikka tappio ei Pedagolle ole välttämättä 
niin suuri niin voimme tukea pienempiä ainejärjestöjä. Keskustelua käytiin 
myös siitä, miten lipunmyynnistä aiheutuu lisätyötä Pedagolle, kuten 
esimerkiksi rannekkeiden jako eikä siitä saada mitään korvausta tai hyötyä.  
 
Oltiin allekirjoittamisen kannalla, mutta osalle adressin sävy tuntui liian 
hyökkäävälle. Veera Hynninen nosti esiin, että tekstiin voidaan ehdottaa 
muokkauksia ennen allekirjoittamista. Sovittelevampi versio voisi toimia 
paremmin ja sitä kautta voisimme saada muitakin kasvisten ainejärjestöjä 
mukaan. Keskustelimme yleisesti adressin sävystä ja kohdista, mitä siinä voisi 
muuttaa. Päädyttiin siihen, että kirjoitetaan teksti mahdollisesti uusiksi 
kasvisten ainejärjestöjen kesken ja lähetetään uusi versio Ynnä ry:lle. Palataan 
asiaan ensi kokouksessa.  
 

6. Toimikuntien kuulumiset 
 
6.1. OKL:n toimikunnat 

 
6.1.1. Pedagoginen toimikunta 

 
Pedagogisen toimikunnan vuoden 2025 edustajat ovat Elisa Ruoppa ja 
Annastiina Sahlberg sekä Aapo Nikula vielä alkuvuoden. Viimeisin 
kokous pidetty 10.12. Kokouksessa käsitelty tulevaa Oppiva OKL 
-aamukahvittelua. Seuraavaa kokousta ei olla vielä sovittu.  



 
Oppiva OKL tiistaina 14.1. Ruusupuistolla. Siiri Nissinen 
uudelleenpostaa kuvan vielä maanantaina 13.1. Pedagon Instagramissa. 
Paikalle menossa ainakin Elisa Ruoppa ja Siiri Lampinen. 
 

6.1.2. Opintoasiatoimikunta  
 
Opintoasiatoimikunnan vuoden 2025 edustajat ovat Janne Rajamäki ja 
Leevi Henna. Viimeisin kokous pidetty 3.12.2024 ja nämä asiat on 
tuotu esiin hallituksen kokouksessa 3.12.2024. Seuraava kokous 
pidetään 18.2.2025.  
 
Uudet edustajat ovat innoissaan tulevasta.  
 

6.1.3. YVV-toimikunta 
 
YVV-toimikunnan vuoden 2025 edustajat ovat Siiri Nissinen ja Linnea 
Jylhä. Viimeisin kokous pidetty 16.12. ja seuraava kokous: 3.2.2025. 
 

6.1.4. Yhteistyötoimikunta 
 
Yhteistyötoimikunnan vuoden 2025 edustajat ovat Siiri Lampinen ja 
Saara Nurro. Viimeisin kokous pidetty 10.12.2024, paikalla on ollut 
viime vuoden yhteistyötoimikunnan edustaja Saku Virtanen. Seuraava 
kokous pidetään 11.2.2025 Normaalikoululla.  
 
Veera Hynninen pyyti edunvalvontaa ottamaan yhteyttä Sakuun ja 
kysymään, mitä viime kokouksessa on käsitelty. Janne Rajamäki laittoi 
Sakulle viestiä.  

 
6.2. Fuksitoimikunta 

 
Fuksitoimikunnan viimeisin kokous pidetty 2.12.2024. Kokouksessa 
käsitelty soihtukulkuetta, joka järjestettiin 6.12.2024. Tapahtuma 
järjestettiin onnistuneesti. Kokouksessa käsiteltiin myös tulevia 
fuksisitsejä.  
 
Eero Kokkarinen nosti esille, että soihtukulkueen yhteydessä 
hautausmaalla ei ollut kukaan selkeästi ohjaamassa mihin tulee mennä, 
joten tähän voisi ensi vuonna kiinnittää huomiota.  
 
Fuksitoimikunnan seuraava kokous pidetään 13.1.2025.  
 

7. Yhdenvertaisuus 



 
Lotta Seppänen on toimittanut Aapo Nikulalle YV sähköpostin tunnukset, YV:t 
tekevät keskenään ryhmän. Ei ole vielä tullut mitään yhteydenottoja.  

 
8. Työelämä- & alumnitoiminta 

 
Vielä ei ole mitään konkreettista tapahtunut, mutta Eero Kokkarisella on suunnitelmia. 
Alumnirekisteriä on mainostettu ja kyselty ihmisiltä, millaiseen toimintaan olisi 
halukkuutta.  
 
Siiri Nissinen kertoi, että Juliet -kotiryhmän vuosipäivä on tulossa mahdollisesti 
tulevana syksynä. Voisi mahdollisesti kutsua entisiä Juliettilaisia ja järjestää jotain 
tapahtumaa.  
 

9. Talous 
 
Tilinkäyttöoikeudet ja verkkopankin käyttöoikeudet poistetaan henkilöiltä Atte Urama 
ja Saaga Rissanen.  
 
Verkkopankkitunnukset avataan Veera Hynniselle ja Saara Nurrolle ja heille annetaan 
Pedagon tilin käyttöoikeus sekä verkkopankin tilinkäyttöoikeus. 
 
Tilin pankkikortti Pedagon tilille (FI95 4600 0010 5458 18) siirretään Veera  
Hynniselle. 
 
Tilin saldo: 17 109,76€. 
 
Vuoden 2022 soihtukulkueen tilillä n. 256 euroa rahaa, joka tulee siirtää Pedagon 
tilille. Saara Nurro selvittää asiaa.  
 
Jäsenten määrä: 377, alumneja 1. 
 
Aapo Nikula nosti esiin, että alumneja on yksi alumnijäsenyyden ostaneita, mutta 
jäsenyys vanhenee elokuussa. Kide.appista pitäisi poistaa alumnijäsenyys, sillä ollaan 
siirrytty alumnirekisteriin, joka ei maksa mitään eikä tällöin ole oikeutettu etuihin. 
Eero Kokkarinen ilmoittaa alumnijäsenyyden ostaneelle, että jäsenyyttä ei enää ole ja 
hän voi siirtyä alumnirekisteriin. Saara Nurro palauttaa rahat.  
 
Alumnijäsenyys Kide.appista suljettu. 
 
Aapo Nikula tarkisti ajankohtaisen tiedon, alumneja rekisterissä 5.  
 
Viime kokouksen jälkeen tilitapahtumat ovat koostuneet hallituksen perehdytyksen 
kulukorvauksista, soihtukulkueesta, Dumppi ry:n vuosijuhlalahjasta, hallituspaidoista 



sekä muista pienistä hallinnollisista kustannuksista (esimerkiksi 
verkkopankkitunnukset).  
 
Saara Nurro muistutti, mikäli Pedagon sähköpostiin tulee lasku niin se pitää 
uudelleenlähettää Saaralle talousvastaavan sähköpostiin. Kulukorvauksista aina kuitti 
eikä käytetä bonuskortteja, hallitustoiminnasta ei saa itse hyötyä rahallisesti.  

 
Maria Malinen ehdotti, että viestintävastaava Siiri Nissinen selvittää, miten saadaan 
Canva ilmaiseksi.  
 
Saara Nurro nähnyt viime vuoden talousvastaavan Saaga Rissasen kanssa ja hommat 
lähtenyt käyntiin.  
 
Kide.app myynti on avautunut 6.1., Eero Kokkarinen hoitaa toimitukset. Kide.apissa 
nykyään postitusominaisuus, joka on otettu käyttöön. 

 
 

10. Edunvalvonta 
 
Ei vielä mitään kummempaa, puhtaalta pöydältä uuteen vuoteen.  
 
Maria Malinen toivoi, että edunvalvontaan saataisi kynnys entistä matalammaksi. 
Uudet edunvalvojat Elisa Ruoppa ja Janne Rajamäki voisivat tehdä esimerkiksi 
Instagramin puolelle postauksia.  
 

11. Viestintä 
 
Siiri Nissinen muistutti, että viestittävät asiat tulee merkitä viestintäkalenteriin, jotta 
ne menevät eteenpäin. Siiri pyrkii postaamaan info- ja tapahtumajulkaisut aina klo 11, 
jotta on mahdollisimman johdonmukaista ja jäsenistö ehtii reagoimaan tapahtumiin.   
Siiri tekee pääasiassa tapahtumakuvat ja -kuvaukset, mutta ottaa mielellään ideoita 
tapahtuman järkkääjiltä vastaan.  
 

 Pedagon nettisivujen nykyinen fontti ei ole saavutettava, joten Siiri tekee siihen 
 muutoksia. Instagramin puolelle on jo tehty muutamia muutoksia.  
 

Muistutettiin myös, että Instagramissa tulee muistaa merkitä viestit avaamattomaksi,  
mikäli ei koske omaa pestiä sekä myös Instagramin puolella viestit tulee allekirjoittaa. 

 
12. Kansainvälisyys 

 
22.1. alkaa euroopan sisäiset vaihtohaut ja tätä voisi mainostaa Instagramin puolella. 
Sara Kangassuo tällä hetkellä vaihdossa Irlannissa ja häneltä kysytty, voisiko hän 



tehdä myday -videon Pedagon Instagram storyyn. Tällä tavoin voitaisiin mainostaa 
vaihtoon hakemista.  
 

13. Tutor  
 
Janne Rajamäki laittanut viestiä Nyyssöselle tutorhaun ajankohdasta, palataan asiaan 
ensi kokouksessa.  
 
Veera Hynninen kertoi, että ensi kuussa mahdollisesti yhdistyksen ylimääräinen 
kokous liittyen tutorhommiin, jossa käsitellään tuleeko tutoreista mahdollisesti 
toimihenkilöitä. 
 

14. Kestävä kehitys 
 
Hommat lähtee käyntiin ja kartoitetaan vuoden aikana, kuinka kompensoidaan 
bussimatkoja.  
 
Elisa Ruopalla on ollut viime vuoden kestävän kehityksen vastaavan Lotta Seppäsen 
kanssa alustavaa suunnittelua uudesta hyväntekijä -haalarimerkistä.  
 

15. Yhteistyö 
 

15.1. Yhteistyösopimukset 
 
Yhteistyösopimuksista tammikuussa uusittavia on Buugi, Antishop, Promler ja 
Heidi’s. Jatketaan yhteistyötä Buugin ja Antishopin kanssa.  
 
Matilda Hell ehdotti yritettäisiinkö saada Esciä Heidi’s:in tilalle, sillä 
Heidi’s:ssä tulisi järjestää 3-6 tapahtumaa vuodessa eikä tapahtumat ole olleet 
aina niin vetäviä. Pohdittiin, millaisen sopimuksen Escin kanssa voisi tehdä, 
sponsoroiko esimerkiksi haalareita, kuten Heidi’s on tehnyt. Yritysvastaavat 
kartoittaa tilannetta sekä Escin että Heidi’s:n kanssa.  
 
Promlerin kanssa yhteistyö on ollut takkuista, joten kartoitetaan 
yhteistyömahdollisuuksia muilta haalarimerkkifirmoilta, kuten Merkkilabralta.  
 
Revolutionin ja Freetimen kanssa jatketaan yhteistyötä.  
 
Leevi Henna tuo esiin mahdollisen uuden yhteistyökumppanin: Padel adder. 
Heillä on Keljossa tila, jossa voi järjestää erilaisia tapahtumia padelin lisäksi. 
Olisi hyvä myös liikuntakerhon vetäjän näkökulmasta, sillä voisi järjestää 
lajikokeilun padelin merkeissä. Leevi Henna vastaa heiltä tulleeseen 
sähköpostiin, että ollaan kiinnostuneita yhteistyöhön. 
 



Pedagon nettisivuilta tulee poistaa yhteistyökumppaneista Intersport Tourula. 
 

16. Kerhot  
 
Kerhovastaava Olivia Haataja on aloittanut toimintansa.  
 

16.1. Liikuntakerho 
 
Kerhonvetäjänä toimii Saku Virtanen.  
 
Vuoden ensimmäinen liikkakerho on 20.1. klo 17-18 ja lajina on futsal. Lajit 
tiedossa 17.2. asti ja näistä on tulossa somepostaus kunhan liikkavastaavat 
ehtivät tekemään sen.  
 
Terveiset Sakulta: Tsemppiä kaikille uuteen vuoteen! Liikuntavuoron 
haalarimerkki asia on edennyt ja ehdotetaan seuraavaa: tilataan 100 merkkiä, 
ja merkkien kulut jaetaan tasan 5 ainejärjestön kesken. Vielä ei ole selvää kuka 
tilaa, riippuu siitä miten järjestöillä on tarve tilata muita merkkejä ja se kuka 
tilaa ensin ottaa liikkamerkit mukaan tilaukseen. 
 
Haalarimerkin saa, kun käy 3 kertaa liikuntavuorolla. Katsotaan päiviä 
liikuntakokeiluille ja ilmoitetaan ne Sakulle.  
 

16.2. Kirjakerho 
 
Kerhonvetäjänä toimii Sere Jalonen. Sara Kangassuo on vaihdossa kevään 
2025 ajan. 
 
Tammikuussa kirjakerho järjestetään 13.1. klo 18 Alkulähteellä ja siellä 
käsitellään Tove Janssonin Taikatalvea.  
 

16.3. Käsityökerho 
 
Kerhonvetäjinä toimivat Marianna Palola ja Sini Parkkinen. 
 
Terveiset kässäkerhosta: Seuraava kerho on 20.1. klo 18 Alkulähteellä. Sinne 
asti on aikaa tehdä myös noita vastasyntyneiden neuleita. Toimitetaan ne Sinin 
kans sit Novaan. Helmikuun kässäkerho 17.2.  
 
Maalis-huhtikuun kerhot kalenterissa suunnitteilla, mutta tarkemmat 
ajankohdat on vielä auki.  
 

17. SOOL ja JYY 
 



SOOL -vastaava Aapo Nikula on aloittanut hommansa.  
 
Tammikuussa tulossa pubivisa ja talvipäivä viikolle pöhinää. JYY-vastaavan hommat 
kehityksessä. Aapon toive, että jäsenistö olisi tulevaisuudessa paremmin kartalla 
JYY:n toimista.  
 

17.1. SOOL & OAJ Järjestökurssi 8.-9.2.2025 
 

SOOL & OAJ järjestökurssi järjestetään Oulussa 8.-9.2.2025. Kurssille pääsee 
osallistumaan uusia toimijoita. Koulutuksia on aiheista edunvalvonta, viestintä ja 
talous. Tämän vuoksi puheenjohtajisto ehdottaa näiden perusteella Elisa Ruoppa, Siiri 
Nissinen ja Saara Nurro. 20.1. asti aikaa ilmoittautua. 
 
Järjestökurssi on ilmainen osallistua, SOOL maksaa matkat ja yöpymiset. Siiri 
Nissinen ja Saara Nurro lähtevät sekä Janne Rajamäki Elisa Ruopan sijaan.  
 
Aapo Nikula on myös mukana muissa hommissa.  
 
Toinen kurssi tulossa syksyllä. 
 

18. Menneet tapahtumat 
 

18.1. Joulukuun hengailuilta 5.12.2024 @Alkulähde 
 
Osallistujia oli 5, kuluja 18,55 euroa herkkuihin. Joulumusiikin kuuntelua, 
jouluvisa ja juttelua. Tapahtumassa oli hyvä tunnelma.  
 
Palautelomaketta ei postattu, joten palautteita ei tullut.  
 

19. Tulevat pöhinät 
 

19.1. Tammikuun hengailuilta 15.1. @B247 Päätelmä 
 
Hengailuillan vastuuhenkilöinä Veera Hynninen ja Maria Malinen, Maria 
toimii turvahenkilönä. Hengailuillassa luvassa lautapelien pelaamista ja 
samalla voi esittää toiveita hallitukselle vuoteen 2025. Budjetti 20 euroa 
herkkuihin. 

 
19.2. SOOLin talvirieha 17. tai 18.2., vielä selvityksessä.  

 
Luultiin, että tapahtuma on tammikuussa, mutta onkin helmikuussa. 
Vastuuhenkilöinä SOOLin aluetoimijat. “Pre talvipäivä” -meininki, 
ainejärjestöt pitää rasteja. Lisää infoa, kun saadaan tarkemmat suunnitelmat.  
 



19.3. Excursio Educa-messuille 25.1. @Helsinki 
Excursio Educa-messuille Helsinkiin 25.1. Vastuuhenkilöinä Olivia Haataja ja 
Eero Kokkarinen. Turvahenkilöinä toimivat Olivia Haataja ja Noora 
Metsälehto. Takaisintulomatkalla bussisitsit, joihin vielä etsinnässä toustipari 
Eerolle. 
 
Tapahtuma sisältää päiväreissun yhteiskyydityksellä messuille ja 
takaisintulomatkalla bussisitsit. Arvioitu budjetti: menot 1230 euroa, tulot  
745,49 euroa eli jäädään puheenjohtajan luvalla 484,51 euroa tappiolle.  
Hankintoja Bussi ja mahdolliset sitsitarvikkeet. Yhteistyöt Bussiyhtiön, 
Varkaat ry:n, Jano ry:n ja SOOLin kanssa. 
 
Hommat hyvin hallussa, parin viikon päästä mennään!  
 
Lippuja on yhteensä 60 kpl, joista Pedagon lippukantaan jää 27 lippua.  
Ennen lipunmyyntiä vielä tehomainontaa messuista.  
 
Tapahtuma on menomatkalla alkoholiton, mutta takaisintulomatka 
alkoholillinen, sillä järjestetään bussisitsit. Bussi lähtee klo 8 aikoihin eli 
messuilla oltaisiin jo puolenpäivän aikaan. Kaikki tapahtumaan liittyvät info 
tulee osallistujille sähköpostilla.  
 
SOOLilta saatu 200 euroa tukea tähän reissuun.  

 
19.4. Fuksisitsit 2.0 30.1. @Reaktori  

 
Fuksitoimikunta järjestää fuksisitsit 2.0 Reaktorisalissa 30.1. Tapahtuman 
vastuuhenkilönä toimii Karla Karmala ja apukäsinä koko FTK. Tapahtuman 
turvahenkilöinä ovat Saara Nurro, Siiri Lampinen ja Alex Kivi.  
 
Matilda Hell kertoi suunnittelun olevan hyvällä mallilla, tullaan kuitenkin 
ottamaan tappiota, sillä lipun hinta haluttiin laittaa alhaiseksi, jotta kaikilla on 
matala kynnys osallistua.  
 
Aapo Nikula muistutti, että sitsien suunnitelma tulee toimittaa hyvissä ajoin 
YV tarkastukseen, jotta mahdolliset muutokset ehditään toteuttaa.  
 
Fuksimerkit saapuneet, tutorit jakaa ja sopii aikataulun. 
 

19.5. International student hangout 5.2. @Alkulähde 
 
Tapahtuman vastuuhenkilöinä kaksi pedagolaista sekä KV -vastaava Linnea 
Jylhä. Turvahenkilönä toimii Elina Koskela. Tapahtuma on poikkitieteellinen 
hengailu pääsääntöisesti vaihto-opiskelijoille, mutta myös paikallisille. 



Tapahtuma on osa kurssisuoritusta   sen järjestäjille opiskelijoille Elina 
Koskelalle ja Tram Tranille.  
 
Olivia Haataja ilmoitti, että kuusi lippua on nyt mennyt. Laitetaan yleiseen 
mainostukseen ympäri yliopistoa, mutta etuasema vaihtareille. Kaikki hyvin 
hallussa. 
 

19.6. Kylpylätapahtuma Stimulus Ry:n kanssa 12.2.  
 
Stimulus Ry järjestää kylpylätapahtuman 12.2. Hinta-arvio on noin 9 euroa 
/henkilö. Tapahtumaan tulossa muitakin ainejärjestöjä. Eero Kokkarinen 
hoitaa.  

 
20. META  

 
Saku Virtanen vastasi Janne Rajamäen viestiin: yhteistyötoimikunnan kokouksessa 
käyty läpi harkkakyselyn kooste. Normaalikoulu ottanut kyselyn tulokset tarkasteluun 
ja kehittävät toimintaansa.  

 
Eero Kokkarinen toi esiin, että Ynnä Ry lähettänyt kutsun Löylyfunktio -tapahtumaan 
tiistaina 14.1. Opinkivellä. Kutsu yhdelle edustajalle. Eero lähtee mahdollisesti 
edustamaan.  
 
Saara Nurro muistutti ensimmäisen pöytäkirjan allekirjoittamisesta mahdollisimman 
nopeasti, sillä pöytäkirja tulee toimittaa pankkiin tilinkäyttöoikeuksien saamista 
varten.  
 
Siiri Nissinen ilmoitti hengailuappromerkkien olevan Kasvistolla.  
 

21. Seuraava kokous ja kokouksen päätös 
  
Seuraava kokous pidetään 3.2. klo 17, paikka tarkentuu myöhemmin.  
 
Veera Hynninen päätti kokouksen ajassa 18.20.  
 
Jyväskylässä 10.1.2025.  
 
Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa. 


